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Stones of Remembrance 2021

 
in German:
Steine der Erinnerung 2021

Project

 

Description

The aim of the project is to continue to place brass plates in the pavement at historical sites or in front of people's former homes in order to give
the murdered Viennese their names and place in their former homes again. Relatives are given the opportunity to commemorate their parents,
grandparents and siblings and to place a symbolic gravestone for them. The opening ceremonies have great significance in this context. It is also
significant for the relatives that the suffering brought upon their family is finally recognised in Vienna. The Stones of Remembrance change the
public space. Eight openings in eight districts (1, 2, 4, 6, 9, 15, 16, 20) and about 40 Stations of Remembrance are planned for 2021. A brochure
will be produced for each of the districts 1, 2 and 9 and accompanying folders for all other districts.

in German:
Ziel des Projekts ist es, weiterhin Messingplatten an geschichtlichen Orten oder vor den ehemaligen Wohnhäusern der Menschen ins Pflaster zu
setzen, um den ermordeten WienerInnen wieder ihren Namen und Platz in ihrer ehemaligen Heimat zu geben. Den Angehörigen wird die
Möglichkeit gegeben, ihrer Eltern, Großeltern und Geschwister zu gedenken und ihnen einen symbolischen Grabstein zu setzen. Die
Eröffnungszeremonien haben in diesem Zusammenhang große Bedeutung. Bedeutend für die Angehörigen ist auch, dass in Wien das Leid, das
über ihre Familie gebracht worden ist, endlich anerkannt wird. Die Steine der Erinnerung verändern den öffentlichen Raum. Für das Jahr 2021
sind acht Eröffnungen in acht Bezirken (1, 2, 4, 6, 9, 15, 16, 20) und ca. 40 Stationen der Erinnerung geplant. Es werden jeweils eine Broschüre
für die Bezirke 1, 2 und 9 sowie Begleitfolder für alle anderen Bezirke erstellt.

Applicant

Association Stones of Remembrance for Jewish Victims of the Holocaust

in German:
Verein Steine der Erinnerung an jüdische Opfer des Holocausts

Website

http://www.steinedererinnerung.net

Location

Austria |  show on map 

Approved

28 Jun 2021

Category

Memorial plaque

Type

Commemoration / remembrance

Funding

National Fund budget

Please note

The project contents and descriptions are based primarily on the submissions of the project applicants. These submissions are edited for
publication and translated into English. Although it is subjected to rigorous checks, the National Fund does not guarantee the accuracy or
completeness of the information provided.

http://www.steinedererinnerung.net
https://maps.nationalfonds.org/prgis/project/5720?lang=en

